
FAU-møte 06.06.2023 

Tilstede: Anette Gerda Rønhovde, Anny Gry Misund, Kenneth Balsnes, Renate Morild, Herdis 

Brunborg, Kjetil Evjen, Henrik Arvidsson, Anders Nyland, Grethe Halvorsen, Sarah Gashda, 

Stian Totland, Pål Øyvind Bakken, Veslemøy Solheim, Hanne Lilja Falkanger, Anette 

Storesund, Vivian Midtbø.  

Del 1  

Med rektor Annette Gerda Rønhovde, i tillegg til avdelingsleder for SFO Anne Gry Misund og 

avdelingsleder 1.-2. trinn Kenneth Balsnes.  

Informasjon fra ledelsen:  

I fremtiden vil de stille flere fra ledelsen i FAU-møtene, slik at en større del av ledergruppen 

får med seg direkte hva som rører seg i FAU-møtene. FAU stiller seg svært positivt til dette. 

 

Besøksdag for førskolebarna:  

- Gjennomført 6. juni, med informasjonsmøte for foreldre i etterkant. Fra skolestart 

2023 starter vi opp igjen med tradisjonen med to ulike oppstartstider og roser til 

første klasse. 

Rehabilitering ved Krohnengen i sommer:  

- Arbeid vil foregå ved basen over gymsalen- nytt ventilasjonsanlegg, ny 

garderobeløsning, nytt aggregat etc. Lyddemping av en del grupperom for å bedre 

situasjonen ifht støynivå. 

SFO: 

- Juni: Fra onsdag 21. juni er alle på Eventyrskogen. Hvert trinn har aktiviteter ute av 

huset en dag i uken for å få bedre plass til alle barna. 

- August: Kun 1. trinn vil være på Eventyrskogen for å få en mest mulig myk start for 

skolestarterne. 2-4. trinn vil være på Meyermarken. 

 

Saker fra FAU til ledelsen: 

Øving for Krohnengen skoles musikkorps på skolen: FAU har mottatt melding om at korpset 

de siste par årene ikke har fått lov til å øve ved skolens lokaler, spesielt helgeseminar som 

man har fått lov til før 

- Skolen har ikke mottatt forespørsel om dette etter pandemien, foruten en øving på 

helg i juni. Øving på helg er det ikke mulighet for pga brannvernrutiner, heller ikke på 

sommeren fordi det da ikke er tilsyn på bygget. Denne sommeren er alt stengt pga 

rehabiliteringen i Krohnengen bygget. Rektor sier det er ansvarlig for 

bygget/eiendomsavdelingen som tar avgjørelsene ifht hva og hvilke tidspunkter 

bygget kan lånes ut til. Dette kan diskuteres videre med korpset, og rektor er positiv 



til at de må kunne øve her, vil ta det opp med EBE. FAU gir tilbakemelding til korpset 

om at rektor er åpen for å ta dette opp på nytt og for at det skal være mulig for 

korpset å øve i skolens lokaler.  

- Informasjon fra SFO: Skolekorpset vil ha opplegg ved SFO neste skoleår, mer 

informasjon kommer. 

Spesialundervisning etter Covid-19: FAU har blitt kontaktet av forelder som etterlyser ekstra 

spesialundervisning som har blitt lovet ifbm tapt spesialundervisning under pandemien.  

- Våren 2021 mottok skolen prosjektmidler for å dekke 6 timer per uke fordelt på alle 

trinn til sårbare barn. Skolen har i tillegg dekket ekstra undervisning utover dette. 

2022: skolen mottok midler for å dekke 3,7 timer per uke fordelt på alle trinn. Ikke 

mottatt noe ekstra i 2023 som kompensasjon etter pandemien.  

Skolen gir likevel ekstraundervisning som de egentlig ikke har midler til, og skolen går 

i underskudd da det er ikke er økonomi til å dekke ekstra timene.  

 

Skolen bruker også ressurser på å ta inn ekstra personell utenfra ifbm for eksempel 

saker der en gjør observasjon før eventuelle tiltak iverksettes.  

 

Åpning av Fredens bolig 8. juni 12-13: 

- Det blir snorklipping og 2. trinn ved Krohnengen vil bidra med sang. Hele skolen er 

ikke invitert til hele seansen men alle får delta på slutten, med is til alle barna. 

Eventyrskogen har valgt å ikke delta her, men har en markering på sin måte på 

Eventyrskogen.  

 

- Det er nødvendig med høyere gjerde ned mot veien da ballen ofte går over gjerdet 

og ned i veien. Henvendelser om dette må gå til bymiljøetaten. Skolen har allerede 

meldt fra, fint om flere vil melde fra også. 

 

Hjertesukk fra SFO:  

- Dårlig besvarelse på påmelding til langdager. Ser at foreldre ikke leser meldingene på 

Vigilo. Viktig at vi oppfordrer alle foreldre om å bruke Vigilo og lese meldingene 

som kommer her. Send melding med en gang dersom en ikke har meldt på og har 

tenkt å sende barnet på SFO, i tillegg husk å melde av dersom en ikke skal bruke 

plassen likevel.  

Foreldre har etterlyst informasjon om inndeling i grupper på basen ved oppstart 2. trinn og 

informasjon ifht SFO, dette kommer det snart ut informasjon om. 

 

Spørsmål fra FAU ifht tyverier som har vert en sak tidligere og status: Rektor informerer om 

at dette var ett problem i en periode, men skal nå være ok.  



Spørsmål fra FAU om den tradisjonelle fotballkampen mellom 7. trinn og lærerne vil bli holdt 

i år: Rektor informerer om at denne vil bli arrangert 15. juni. Vi har fått låne fotballen banen 

ved Akvariet på Nordnes.  

 

Del 2: uten ledelsen 

Evaluering 17. mai: 

- Rigging var komplisert, ting stod ikke der de skulle, vi må lage bedre rutiner for dette 

- Vi trenger nytt høyttaleranlegg, talene fra FAU-leder og elevrådsrepresentant kunne 

dessverre ikke høres pga for dårlig lyd.   

- Erfaringsnotat vil bli skrevet for bruk til neste år. OBS: Lagre årets erfaringsnotat 

under de konkrete oppgavene til neste års 17. mai planlegging.  

FAU neste år: 

- Søke om nærmiljømidler til neste år. Kanskje disse midlene kan dekke investeringer i 

FAU til neste år?  

Første FAU-møte i august: Husk å informere om midler til bli-kjent fest i 1. og 5. klasse, 

fortrinnsvis på høsten.  

Valg av trinnkontakter og FAU til neste år, på plass i noen klasser, vanskeligere i andre.  

Til FAU-møte over sommeren: spørsmål fra FAU om prioritering av at rektor er tilstede på 

forskoledagen både på Eventyrskogen og Krohnengen.  

 


